
Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie školstva, kultúry a športu  

zo dňa 13.11.2023 
 
Prítomní: Alena Petáková, Mariana Korbelová, Michal Vrba, Matúš Harmaňoš, Petra 
Mitašíková, Patrik Kasal, Mária Harmaňošová 
Ospravedlnení: Martin Pach, Barbora Liptáková, Michal Ferák, Radovan Kyrinovič, Petronela 
Klačanská, Mária Šimončičová 
 
Program zasadnutia: 
1. Otvorenie  
2. Návrh VZN, ktorým sa určuje výška finančných prostriedkov určených na mzdy a 
prevádzku v MŠ, ŠKD a ZŠS v zriaďovateľskej pôsobnosti MČ BA – Lamač  
3. Plán podujatí – informatívna správa na obdobie november 2023 – december 2023  
4. Digitalizácia kinosály Kultúrneho centra Lamač  
5. Priestor vo vnútrobloku Bakošova/Na barine vyradený zo siete detských ihrísk  
6. Ponuka TV Bratislava  
7. Rôzne  
8. Záver  
  
K bodu 1 Úvodné slovo  
Matúš Harmaňoš: Nakoľko sa predsedníčka komisie Petronela Klačanská ani 
podpredsedníčka komisie Mária Šimončičová zasadnutia nemohli zúčastniť, poverila 
predsedníčka komisie vedením člena komisie Matúša Harmaňoša, ktorý privítal členov. 
Rokovanie komisie na základe dohody prebieha v zmysle pozvánky. 
 
K bodu2  2. Návrh VZN, ktorým sa určuje výška finančných prostriedkov určených na mzdy 
a prevádzku v MŠ, ŠKD a ZŠS v zriaďovateľskej pôsobnosti MČ BA – Lamač  
Matúš Harmaňoš: V krátkosti ozrejmil členom komisie návrh na zrušenie VZN, ktorým sa 
určuje výška finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku v MŠ, ŠKD a ZŠS v 
zriaďovateľskej pôsobnosti MČ BA – Lamač, nakoľko otázky predmetného financovania sú 
upravené už priamo zákonom podľa platnej legislatívy od 01. 09. 2023. 
 
KŠŠaK berie na vedomie. 
 
K bodu 3. Plán podujatí – informatívna správa na obdobie november 2023 – december 
2023  
Matúš Harmaňoš: Zosumarizoval plánované podujatia do konca roka 2023.  
Alena Petáková: Doplnila informáciu o pečení vianočných oblátok v žiackej kuchynke 
základnej školy, ktoré sa uskutoční 12. decembra. Ocenila divadielka pre prvý stupeň 
základnej školy, ktoré zožali taký úspech, že po nich zatúžili aj žiaci vyšších ročníkov. Pre tých 
museli program doobjednať, nakoľko sa do kinosály nevošli. 
 
KŠŠaK berie na vedomie. 
  
  



K bodu 4. Digitalizácia kinosály Kultúrneho centra Lamač  
Matúš Harmaňoš: Informoval členov komisie o tom, že mestská časť podala na 
Audiovizuálny fond žiadosť o dotáciu na digitalizáciu kinosály Kultúrneho centra Lamač. 
Z financií sa, okrem iného, plánuje zaobstarať technika, vďaka ktorej by sme mohli premietať 
aj na námestí počas leta. Žiadali sme 15 000 EUR, celkové náklady na projekt sú vo výške 23 
500 EUR. Dotáciu sme dostali vo výške 8 000 EUR. V súčasnosti preto prebiehajú debaty 
o tom, či ju zobrať alebo ísť do projektu vlastnými silami. Problémom dotácie je totiž 
podmienka viazanosti na 5 rokov, počas ktorých by sme museli premietať 100 filmov ročne.  
Mária Harmaňošová: Zaujímala sa o to, či mestská časť uvažuje o odmietnutí dotácie. 
Mária Harmaňošová: Prikláňa sa k variantu odmietnutia dotácie a nákupu techniky, ako aj 
organizácii premietania v Kultúrnom centre Lamač vlastnými silami. Technika by nás vyšla do 
10 000 EUR. 
Patrik Kasal: Domnieva sa, že rodičia by zaplatili za vstupné, aj keby išlo o premietanie pre 
materské školy a základnú školu. Rodičia detí by častejšie premietanie uvítali a myslí si, že by 
to malo úspech. Premietaním pre škôlky, školy, verejnosť a seniorov by sa sčasti vykryli 
náklady.  
Matúš Harmaňoš: Počas budúceho roka určite premietanie v kinosále spustíme, či už 
s dotáciou alebo bez nej. O tom, či dotáciu prijmeme sa musíme rozhodnúť v priebehu 
nasledujúceho týždňa. Do rozpočtu na rok 2024 je vyčlenených 15 000 EUR na prevádzku 
kina, čo by malo pokryť náklady. 
 
KŠŠaK odporúča odmietnuť dotáciu z Audiovizuálneho fondu a ísť do projektu digitalizácie 
kinosály Kultúrneho centra Lamač samostatne, vlastnými prostriedkami.  
 
 
K bodu 5. Priestor vo vnútrobloku Bakošova/Na barine vyradený zo siete detských ihrísk  
Matúš Harmaňoš: Vyzval členov komisie, aby predostreli svoje nápady a návrhy na využitie 
tohto priestoru.  
Alena Petáková: Navrhla, aby sa z toho stal priestor pre tínedžerov s internetovou lavičkou. 
Petra Mitašíková: Navrhla, aby sa kompetentní opýtali na názor ľudí, ktorí bývajú v okolí, 
nakoľko ide o obytnú zónu. 
Mariana Korbelová: Domnieva sa, že by nikto nesúhlasil s priestorom pre tínedžerov. Ale 
tínedžeri nemajú v Lamači svoj priestor, kde by sa stretávali. Stálo by za to opýtať sa priamo 
ich, čo by si priali a nerozhodovať za nich. Častokrát si robia úlohy spoločne, bolo by dobré 
umiestniť tam lavičku s internetom. Tínedžeri trávia čas na autobusovej stanici Nivy – nie 
kvôli obchodom, ale preto, že tam je strecha, kde môžu byť spolu a nikto ich odtiaľ 
nevyháňa. Takúto možnosť potrebujú aj v Lamači.  
Alena Petáková: Tínedžeri sa radi rozprávajú, hrajú sa spoločenské hry - je potrebné 
vymyslieť zásobáreň hier. Aby spolu mohli tráviť čas. 
Mária Harmaňošová: Zasadila sa za športové prvky. Má spätnú väzbu priamo od tínedžerov 
spred pár rokov – želajú si prvky pre skejty a kolobežky. Poukázala na chýbajúce komunitné 
centrum. 
Matúš Harmaňoš: Informoval, že betónové skejtové prvky pribudnú vo Voľnočasovom areáli 
pri základnej škole ešte tento rok, bude ich sedem. Rovnako pribudne aj komunitné centrum, 
miestne zastupiteľstvo sa počas zasadnutia bude zaoberať vhodnými priestormi. 
Petra Mitašíková: Navrhla namiesto detského ihriska pred športovou halou osadenie 
altánku, piknikových stolov ako aj pingpongové stoly. 



Patrik Kasal: Navrhol zobrať málo využívaný pingpongový stôl z dopravného ihriska na 
Heyrovského ulici a premiestniť ho pred športovú halu.   
 
KŠŠaK navrhuje do priestoru umiestniť pingpongové stoly, altánok, internetovú lavičku, 
lavičky na sedenie a osvetlenie. 
 
 
K bodu 6. Ponuka TV Bratislava  
Matúš Harmaňoš: Uviedol tento bod. Podľa jeho názoru je platená spolupráca s TV 
Bratislava zbytočná, nakoľko máme všetko pokryté interne vo vlastnej réžii, vrátane 
nakrúcanie a publikovania zasadnutí miestneho zastupiteľstva na youtubovom kanáli 
mestskej časti.  
Hlasovanie za odmietnutie ponuky: Všetci prítomní členovia za. 
 
KŠŠaK jednohlasne neodporúča spoluprácu s TV Bratislava.  
 
 
K bodu 7 Rôzne  
Petra Mitašíková: Navrhla založiť tradíciu memoriálu prof. Petra Hradila. Išlo by o pravidelné 
zborové vystúpenia pod záštitou mestskej časti, čím by sme si pripomínali jeho odkaz. Bol to 
silno veriaci človek, navrhla preto priestory Kostola sv. Margity ako miesto konania 
podujatia. 
Mariana Korbel: Zaujímala sa či nebudú chcieť cirkevní predstavitelia schvaľovať výber 
hudby.  
Petra Mitašíková: Je pravdepodobné, že takúto podmienku mať budú.  
Mariana Korbelová: Navrhla memoriál organizovať v Kaplnke sv. Rozálie, ktorá je odsvätená 
a je v správe mestskej časti.  
Matúš Harmaňoš: Navrhol aby sa memoriál konal jednak na Rozálke, v Kostole sv. Margity, 
ale aj v kinosále Kultúrneho centra Lamač. 
 
Hlasovanie za zriadenie tradície Memoriálu prof. Petra Hradila: Všetci prítomní členovia za.  
 
KŠŠaK jednohlasne odporúča zriadenie Memoriálu prof. Petra Hradila.  
 
Zapísala: Marína Gorghetto 
Revidoval: Matúš Harmaňoš 
 
 

 


